

ကိုယုရေးကိုယွာအိန္ဒိယကုသံဇုးမြဲမး အသိပေးခံကု

ရပန္နညးနးစစ္ဆညးရကြဲ- 2020 ရပညးဝုးဝုစု၊ ဇူလိုင် 1 ရကု

လူခကီးမဝုး၏ ဝေးကုသမးဆိုညာ အိန္ဒိယကုသံဇုးကို မညွီ၊ အသိပေးခံကု ဝေးကုသမးအေရပုဝု ယခု သတဝုးအိန္ဒိယကု မညွီ၊ ရယုးဝုးညွီသညွီ ယခု အသိပေးခံကြဲဝေးကုသမးပါသညွီ။
ဝေးကုသမးပီး ယခု အသိပေးခံကု ဂရုတစိုကု ဆနးစစ္ဆညးသပု။

လူခကီးမဝုးအေရပုဝု ဖုနးနံပါတု 913-588-2526 မွတစ္ဆေ UKHS ကိုယုရေးကိုယွာဆိုညာ အခကီးတနး အရာရွိထံ ဝေးကုသမးဝုငုငုပါသညွီ။ ယခု အသိပေးခံကုဝုစု ပတ္တကုပီး ဝေးကုသမးလိသညွီရိပါက Kansas တကုသိုလု ကနးမာဝေး စနစု (UKHS) ဝေးကုသမးစိုစမုးဝေး အကုအညီလိဝုးသိုလုလညး ဝေးကုသမးအခမဲ၊ နံပါတု 844-527-0597 ရပစုပါသညွီ။

ယခုအသိပေးခံကု လိုကုမညးပုဂါလိ

ယခုအသိပေးခံကြဲ Kansas တကုသိုလု မြဲစညးတညးထောထွေးသညး ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု အစီအစဉ် ပါဝုးပွားဝေးသော ဝေးကုသမးပီးပါသညွီ။ “မြဲစညး တညးထောထွေးသညး ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု အစီအစဉ်” သညး (i) လူတစုခါးစီက ပုမုးပုဝု တစုခါးထကုဝေးကု ကနးမာဝေး ဝေးကုသမးအေရပုဝု ကနးမာဝေး ဝေးကုသမးအေရပုဝု ဝေးကုသမးအေရပုဝု လကုရယုသညး ဝေးကုသမးအေရပုဝု သိုမဟုတု (iii) တစုခါးထကုဝေးကု ကနးမာဝေး ဝေးကုသမးအေရပုဝု ပါဝုးပွားဝေးသော မြဲစညးတညးထောထွေးသညး ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု တစု ဖုစုစညး။ လူခကီးမဝုးအား ပိုမိုကောဝုးမြဲစညးဝေးကုသမး ပေးအပုးဝုစုဝု ကကြဲဝေးကုသမး ကိုယုရေးကိုယွာ အိန္ဒိယကုသံဇုးမြဲမး ဝေးကုသမး လူခကီးမဝုး၏ ကိုယုရေးကိုယွာ အခြဲဝေးကုသမးကို သိရိဝုစု ယခုအသိပေးခံကု ပေးပိုရခဝုးရပစုပါသညွီ။ 1996 ခုဝုစု ကနးမာဝေးအာမခံ အိတုဝေးကုသမးဝုစု တာဝုစုမးအကုပဒအရ လူခကီးမဝုး၏ အခြဲဝေးကုသမးကို အာမခံပေးထားပါသညွီ။ ဝေးကုသမးပီးလူတစုခါးစီက အေရပုဝု ယခုအသိပေးခံကု စညးမညး စညးကမုးမးကို လိုကုသမးမညးရပစုပါသညွီ။ ယခုအသိပေးခံကု ကကြဲဝေးကုသမး လုနးခြဲဝေးကုသမး အသိပေးခံကု သြားမညးရပစုပါသညွီ။ ဝေးကုသမးလိပါက ယခုအသိပေးခံကြဲ အကုဝေးဝေးလုနးခြဲဝေးကုသမး ပေးသြားမညးရပစုပါသညွီ။

အထူးသုဖဝု Kansas တကုသိုလု ကနးမာဝေး စနစု မြဲစညးတညးထောထွေးသော ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု အစီအစဉ် ဝေးကုသမးပီး ပါဝုငုပါသညး-

- Kansas တကုသိုလု ကနးမာဝေး စနစု (Kansas တကုသိုလုဝေးကုသမးရိပုအပါအဝု၊ Kansas သမးဝေးကုသမး တကုသိုလု၊ Hays ဝေးကုသမး ဆိုညာ အဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမး၊ Kansas ကနးမာဝေး စနစု Great Bend ကမုးပဝု (St. Rose Pavilion အပါအဝု) ဝေးကုသမး Pawnee Valley အသုဝေးအမြဲဆေးရိပု အဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမး။)
- Kansas တကုသိုလု ဝေးကုသမးဆိုညာ
- KU ကနးမာဝေးမိတုကု အဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမး။

အဆိုပါဝေးကုသမးပီးကု ငုတု၏ အလုပမးမး၊ ဝုစုမးမး၊ သုစုမးသးမး၊ ဝေးကုသမးဝေးကုသမးအေရပုဝု အပုမးမး၊ ဝေးကုသမး/သုမးဝေးကုသမး အုပုမးသော ကနးမာဝေး ဝေးကုသမးအေရပုဝု အလုပမးမး ပါဝုငုပါသညွီ။ အဆိုပါအမြဲအစညးမး၊ လုနးခြဲဝေးကုသမး တညးဝေးကုသမး အားလုဝေးကုသမးအေရပုဝု ယခု အသိပေးခံကု လိုကုသမးမညးရပစုပါသညွီ။ ထိုပုပု အဆိုပါအမြဲအစညးမး၊ လုနးခြဲဝေးကုသမး တညးဝေးကုသမး အားလုဝေးကုသမးအေရပုဝု ယခု အသိပေးခံကြဲ ဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမး ကုသေး၊ ကုစရိတု သိုမဟုတု ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု လုနးစုမးအကြဲကု သုစု ကနးမာဝေး အိန္ဒိယကုသံဇုးတစုကု ဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမးပီးပါသညွီ။

ယခုအသိပေးခံကြဲ အမြဲအစညးမးကို “ကကြဲဝေးကုသမး” သိုမဟုတု “ကကြဲဝေးကုသမး” ဟု သံဝေးရိပုစုစညး။ ဝေးကုသမးဆိုညာ အိန္ဒိယကုသံဇုးကို ကုသေး၊ ကုစရိတု သိုမဟုတု ကနးမာဝေး ဝေးကုသမးအေရပုဝု လုနးစုမးအကြဲကု အိန္ဒိယကုသံဇုးဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမးပီးပါသညွီ။ ထိုပုပု Kansas တကုသိုလု ကနးမာဝေးစနစု မြဲစညးတညးထောထွေးသညး ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု အစီအစဉ် အိန္ဒိယကု ကနးမာဝေးဝေးကုသမးအေရပုဝု ပုပုအသိပေးခံကု သံဝေးသုပုကု၊ အရညးသြားအကုပုစုဝေးမး သိုမဟုတု ကံသုပုလုပုနးစုမးအကြဲကု ဘကုပေးဝေးစု ဝေးကုသမးကြဲဝေးကုသမး ပါဝုးပွားဝေးသော အုပု ကြဲဝေးကုသမး ပုပုလုပုမးမးကိုဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမးပီးပါသညွီ။ ဝေးကုသမးဆိုညာ အိန္ဒိယကုသံဇုး ကြဲဝေးကုသမး သုမးဝေးကုသမးပီးဝေးကုသမးပီးပါသညွီ။

သင့်ရဲ့ပါက သို့မဟုတ် မရှိဟုပြောဆိုခိုင်းရခြင်းမရှိပါက သင့်အကြံကောင်းဆုံးပေးသော အကဲဖြတ်ချက်ပေးပေးပြီး သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက် စောင့်ရှောက် ဆုံးဖြတ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

- **သုတေသန။** လူသားမင်း၏ ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာအင်အားကို သုတေသနအကြံအစည်အရ အသုံးပြုပေးခြင်းမပြုရပါ။ သုတေသန အဆိုကို သုံးသပ်ပြီးသည့် အဖြေအတိုင်းအတိုင်းအတိုင်း အတည်ပြုထားပေးပြီး သင့်ကိုယ့်ရောဂါကို ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အင်အားကို လိုအပ်ချက်မရှိစေရန် အဆင့်မြင့်ဆုံးထိန်းသိမ်းမှု၊ ရှိပါက သင့်အင်အားကို သုတေသနပညာရှင်ထံသို့ ပေးပို့ပေးခြင်းမပြုရပါ။ သုတေသန ပေးရန်အတွက် ပြုစုပေးသည့် အဆိုပါအင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ သုတေသန လေ့လာမှု၊ တစ်ဖန်သင်တန်း သင်တန်းဆိုင်ရာပေးပို့ခြင်းမပြုရပါ။ သင့်အင်အားကို သင့်အင်အားကို အသုံးပြုပေးခြင်းမပြုရပါ။
- **ဥပဒေအရ လိုအပ်ပါက။** ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်သူ့အဖွဲ့အစည်းအရပ်အရ လိုအပ်ပါကလည်း သင့်ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။
- **ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေး လမ်းညွှန်မှု။** Kansas တက္ကသိုလ် ကုသမှုဆေးရုံစနစ် ဖြစ်စဉ်တို့တွင် တည်ထောင်ထားသော အချားကုသမှုဆေးရုံစနစ်အရ အစီအစဉ်အရ ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေးကို လုပ်ဆောင်ခွင့်ရှိသူတို့သည် သင့်ထံဆက်သွယ် သင့်ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အင်အားကို အသုံးပြုခြင်းမပြုရပါ။ Kansas တက္ကသိုလ်ကုသမှုဆေးရုံစနစ် ဖြစ်စဉ်တို့တွင် တည်ထောင်ထားသော အချားကုသမှုဆေးရုံစနစ်အရ အစီအစဉ်အရ ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေးကို လုပ်ဆောင်ခွင့်ရှိသူတို့သည် သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါစောင့်ရှောက်မှုများ သို့မဟုတ် အသုံးပြုခြင်းမပြုရခြင်း ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေးကို သင့်ထံဆက်သွယ်ခြင်းမပြုရပါ။ ရှိပါက သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ ဥပမာ ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေး အဖွဲ့အစည်းသည် တက္ကသိုလ်ကုသမှုဆေးရုံစနစ် ရှိပါက သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေး ဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းသည် အချားကုသမှုဆေးရုံစနစ် ရှိပါက သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ အောက်ဖော်ပြပါ အင်အားကိုလည်း စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်း၊ ကုသမှုပေးသည့် သမားတော်အဖွဲ့အစည်း၊ ရလဒ်အဖွဲ့အစည်း ကုသမှုဆေးရုံစနစ် အဆင့်မြင့်အဖွဲ့အစည်း၊ ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေး ရည်ရွယ်ချက်အကြံပြု သင့်ထံ ဆက်သွယ်မှုမရှိမီမလုပ်စေလိုပါက KU ပေးသည့် (913) 562-2700 မှလည်းကောင်း၊ Kansas ကုသမှုဆေးရုံစနစ် ရန်ပုံငွေဖြေရှင်းရေးရုံးသည် (913) 588-2800 မှလည်းကောင်း သို့မဟုတ် Kansas တက္ကသိုလ် ကုသမှုဆေးရုံစနစ် စံပေးမှုအဖွဲ့အစည်း အကူအညီလိုအပ်ပါက (844-527-0597 ဝေဖန်မှု၊ အခမဲ့) လည်းကောင်း ဝေဖန်မှုခံယူပါ။

ကုသမှုဆေးရုံ သို့မဟုတ် ဘေးကင်းရေးအဖွဲ့ ပြုစုရေးအဖွဲ့အစည်း ဖခင်မဲ့အခြေအနေအထားကို တားဆီးခြင်းမပြုရပါ။ လူသားမင်း၏ ကုသမှုဆေးရုံစနစ် အဖွဲ့အစည်း ဘေးကင်းရေးအဖွဲ့ ပြုစုရေးအဖွဲ့အစည်း ဖခင်မဲ့အခြေအနေအထားကို ထိခိုက်စေခြင်းမပြုရပါ။ သင့်အင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။ သင့်ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အင်အားကို အသုံးပြုခြင်းမပြုရပါ။ သင့်ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အင်အားကို ဘေးကင်းရေးအဖွဲ့အစည်း အကူအညီပေးခြင်းမပြုရပါ။ ပုဂံလမ်းကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။

လူသားမင်း၏ ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာသတင်းအင်အားကို အသုံးပြုခြင်းမပြုရခြင်းနှင့် နည်းလမ်းများ အထူးအချစ်အနမ်း

- **ကိုယ်ပိုင်အစီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း (တစ်ဖန်သင်တန်း - လုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်း) -** ကိုယ်ပိုင်အစီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း လုံခြုံရေးအဖွဲ့အစည်း အစားထိုး ကုသမှုဆေးရုံစနစ် အဖြေအတိုင်းအတိုင်း ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ သတင်းအင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။
- **စတူဒီယို -** လူသားမင်းသည် အေမရိကန်ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေး (သို့မဟုတ်) ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်း တာဝန်ခံဆောင်ရွက် ရှိပါက ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာသတင်းအင်အားကို သတ္တိရှိစွာအကူအညီပေးခြင်းမပြုရပါ။ လိုအပ်ပါက စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။
- **အလှူငွေ ဝေဖန်မှုအဖွဲ့အစည်း -** အလှူငွေ ဝေဖန်မှုအဖွဲ့အစည်း (သို့မဟုတ်) အလားတူ အစီအစဉ်အကြံပြု လူသားမင်း၏ ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ သတင်းအင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်။ ဥပဒေအရ လိုအပ်ပါက အတိုင်းအတာအထိ စောင့်ရှောက်မည်ဖြစ်သည်။
- **အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း -** အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း လမ်းညွှန်မှုအကြံပြု လူသားမင်း၏ ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ သတင်းအင်အားကို စောင့်ရှောက်မည်။ ဥပဒေအရ လိုအပ်ပါက လုပ်ဆောင်ခြင်းမပြုရပါ။
 - အနာရောဂါ၊ ထိခိုက်မှု (သို့မဟုတ်) မသိရှိမှုများဖြင့် တို့ကို ကာကြည့်ခြင်းမပြုရပါ။

- **မိတ်ရယူခြင်းနှင့် သုံးခြင်း** - လူသင်္ကန်းမင်း၏ကမ်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဦးစီးဌာနမှ ခံဝေးဥပဒေရေးရာဌာနမှ ကမ်းမာရေးမှူးကြီး သိန်းသန်းထွန်းထံသို့ သတင်းအချက်အလက် အပေါ်အဝင် ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်ကိစ္စကို ရယူသုံးခြင်းဖြစ်ပြီး ဘဏ္ဍိကပေးပို့ပေးပါရန် တောင်းဆိုပို့ခြင်းရှိပါသည်။ ပုံမှန်အားဖြင့် ဆေးကုသမှု ဆိုင်ရာ ဝေပေးခံမိဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများသည် ပါဝင်ပါသည်။ စိတ်ရောဂါကုထုံးမှတ်တမ်းများကို သိရှိသော မှတ်တမ်းများ မပါဝင်ပေ။

အဆိုပါသတင်းအချက်အလက်ကို ရရှိသုံးခြင်းကြောင့် တောင်းဆိုစာအား ရေးသားတင်ပြပေးရပါမည်။ အဆိုပါတောင်းဆိုမှု လုပ်ငန်းစဉ် အကြောင်း ကန့်သတ်စရိတ်များကို လူသင်္ကန်းမင်းမှ ကံခံရမည့်ဖြစ်ပါသည်။ မိတ်သည့် အိတ်ထွေရာနံ့စွဲသော ချွေးဓာတ် လူသားသော တောင်းဆိုခြင်းမည့်ဖြစ်ပါသည်။ သတင်းအချက်အလက် ပိုမိုသိရှိလိုရန် အထောက်အပံ့ပေးရေး ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းဌာန (သို့မဟုတ်) Kansas တက္ကသိုလ် ကမ်းမာရေးစနစ် သတင်းထုတ်ပေးရေး (913) 588-2454 သို့ တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။

အဆိုပါ အကန့်အသတ်များ အချစ်အနာမိတ်ကြောင့် စိတ်ရောဂါကုထုံးမှတ်တမ်းကို သိရှိသော တောင်းဆိုမှုမိမိကို ဖျင့်ပေးပေးရပါမည်။ ဆုံးဖြတ်ချက်များ ဖြစ်ပေါ်စေရန် လူသင်္ကန်းမင်းအဖွဲ့မှ တောင်းဆို ဝေပေးခြင်းရှိပါသည်။ ဖြစ်ပေါ်စေရန် တောင်းဆိုခြင်းကြောင့် Kansas တက္ကသိုလ် ကမ်းမာရေးစနစ် စံပေးရေးမှူးချုပ်မှ တောင်းဆို (844-527-0597 တောင်းဆိုမှုအခမဲ့) သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

- **ရုပ်ပုံအခြေခံခြင်း** - မှတ်တမ်းကြည့်ရှုသူ လူသင်္ကန်းမင်း၏ အကာအကြွယ်ပေးထားသော ကမ်းမာရေး သတင်းအချက်အလက်များ ဖြစ်ပေါ်စေခြင်းကြောင့် တောင်းဆိုခြင်းရှိပါသည်။ မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်းကြောင့် တောင်းဆိုစာ ရေးသားစာပေး ကမ်းမာရေး သတင်း အချက်အလက် စီမံခန့်ခွဲရေး ဝန်ထမ်းများ (သို့မဟုတ်) Kansas တက္ကသိုလ် ကမ်းမာရေးစနစ် သတင်းအချက်အလက် ထုတ်ပေးရေးဌာန အမှတ် 3901 Rainbow Blvd Kansas မိမိ၊ KS 66160 သို့ ပေးပို့ရမည့် ဖြစ်ပါသည်။ လူသင်္ကန်းမင်း၏ တောင်းဆိုမှုအား အထောက်အပံ့ ပေးနိုင်ရန် အဖွဲ့အစည်းများ ပြန်လည်လေ့လာခြင်း ဖော်ပြပေးရန် လိုအပ်ပါသည်။

လူသင်္ကန်းမင်း မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်း တောင်းဆိုမှုအား ဖျင့်ပေးပေးနိုင်ပါသည်။ တောင်းဆိုမှုသည် စာဖတ်ရေးသားထားခြင်း မဟုတ်ဘဲ (သို့မဟုတ်) အကူအညီပေးရမည့် အဖွဲ့အစည်းများ မပါဝင်ဘဲ ဖျင့်ပေးပေးရပါမည်။ သတင်းအချက်အလက်ကို အောက်ဖော်ပြပါ အချစ်အနာမိတ်ကြောင့် ဖျင့်ပေးပေးရန် တောင်းဆိုပါက ဖျင့်ပေးပေးရပါမည် -

- သတင်းအချက်အလက်ကို ဖြန့်ဖြူးသည့် လူပုဂ္ဂိုလ် (သို့မဟုတ်) အဖွဲ့အစည်းသည် ဖျင့်ပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေခြင်းကြောင့် ဖျင့်ပေးပေးရန် မျှော်လင့်ခြင်းရှိပါသည်။
- လူသင်္ကန်းမင်းမှ မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်း ခံရသူများ ဖျင့်ပေးပေးခြင်း သို့မဟုတ် မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်း မဟုတ်ပါ။
- စုစည်းရေးရာနှင့် မိတ်ရယူခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေခြင်း သတင်းအချက်အလက် အစီအစဉ် မဟုတ်ပါ။ (သို့မဟုတ်)
- တိကျသည့်စံပေးမှု မှတ်တမ်းပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေခြင်း ဖျင့်ပေးပေးခြင်း မဟုတ်ပါ။

- **စာရေးသားကို ဖော်ပြပေးရန် တောင်းဆိုခြင်း** - အိတ်ထွေရာနံ့စွဲကမ်းမာရေးမှတ်တမ်းကြောင့် သိမ်းဆည်းထားသည့် ဆေးကုသမှု ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက် အပေါ်အဝင် မိမိတို့ မှတ်တမ်းသည် သတင်းအချက်အလက် ဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားများကို ရယူပေးခြင်းရှိပါ သည်။ အဆိုပါစာရေးသားကြောင့် မိမိတို့ မှတ်တမ်းသည် ဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားများ၏ လိုလားချက်များ ပါဝင်မှုမဟုတ်ပါ။ ဥပမာအားဖြင့် ဆေးကုသမှု၊ ဝေပေးခံမိမှု (သို့မဟုတ်) ကမ်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအဖွဲ့မှ ရရှိသည့် အချက်အလက်များသည် အဆိုပါစာရေးသားကြောင့် ပါဝင်မှုမဟုတ်ပေ။

မိမိတို့ ဝေပေးမှု မိမိတို့ လုပ်ငန်းပေးပို့ခြင်းမိတ်တမ်းထံမှ အဆိုပါဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားကို တောင်းဆိုခြင်း ရှိပါသည်။ ၂၀၀၃ ခုနှစ် ဧပြီလ ၁၄ ရက်နေ့ မတိုင်မီ ဖျင့်ပေးပေးမှု (သို့မဟုတ်) သီးသန့်အတည်ပြုထားသည့် ဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားသည် စာရေးသားကြောင့် ပါဝင်မှု မဟုတ်ပေ။

အဆိုပါစာရေးသားများကို တောင်းဆိုခြင်းကြောင့် သတင်းအချက်အလက် ဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားများ၏ တောင်းဆိုမှုများ ရရှိမှု အားဖြင့် တင်ပြပေးရမည့် ဖြစ်ပါသည်။ လူသင်္ကန်းမင်း၏ တောင်းဆိုမှုအား ဖျင့်ပေးခြင်း မိမိတို့ မှတ်တမ်းပေးပေးမှု ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်သတ်ချက်များ ဖြစ်ပေါ်စေရန် တောင်းဆိုခြင်း - ဆေးကုသရေး၊ ဝေပေးခံမိမှု (သို့မဟုတ်) ကမ်းမာရေးဂရုစိုက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ အကြား မိမိတို့ မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်း (သို့မဟုတ်) မှတ်တမ်းပေးပို့ခြင်း ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်အား ကန့်သတ်ပေးရန် (သို့မဟုတ်) အကန့်အသတ်ပေးမှု ထားရှိပေးရန် တောင်းဆိုခြင်း ရှိပါသည်။ ထို့အပြင် ဖော်ပြပေးမှုစာရေးသားများ ဝေပေးခံမိမှု (သို့မဟုတ်) ကမ်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆောင်ရွက်ရန်ကြောင့်

ယင်းကဲ့သို့ ပြုလုပ်နေကြကုန်သော ကန်ဆေးကင်းရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် HIE ကို ဖွဲ့စည်းပေးရန် တောင်းဆိုမှုများကို ချိတ်ဆက်မှုများဖြင့် ဖြေရှင်းပေးရန် ဆောင်ရွက်ပါ။ <http://www.kanhit.org> သို့ ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။ မည်သို့ ဖွဲ့စည်းပေးရမည်ဆိုပါက သတင်းအချက်အလက်များကို ပိုမိုသိရှိလိုပါက KanHIT အထောက်အကူပေးရေးစဉ် (785) 296-0461 သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ Kansas တက္ကသိုလ် ကန်ဆေးကင်းရေးစနစ် ဖြန့်ဖြူးပေးရေးအဖွဲ့သည် ကန်ဆေးကင်းရေးစောင့်ရှောက်ရေး စီမံခန့်ခွဲရေးမှူး လူသိမ်းကိန်း၏ PHI ကို HIO သို့ ရယူသုံးစွဲခြင်းကို ဖြေရှင်းပေးရန် တောင်းဆိုခဲ့ပြီး နောက်ဆုံးတွင် “ကန့်သတ်ချက်များ ချိတ်ဆက်မှုများဖြင့် တောင်းဆိုခြင်း” အပိုင်းတွင် ဖော်ပြထားသည့် နည်းလမ်းများအတိုင်း ကန့်သတ်ခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းပေးခဲ့ပါသည်။ HIO မှတစ်ဆင့် ရယူခြင်းကို ကန့်သတ် ထားသော လမ်းညွှန် အထောက်အကူပေးသည့် ကန်ဆေးကင်းရေးအစီအစဉ်သည် လူသိမ်းကိန်း၏ သတင်းအချက်အလက်ကို လူသိမ်းကိန်း၏ သီးခြား ခြေစာချုပ်ပါရှိသည့် အချက်အလက်ပေးအခြေအနေအထားအရ ရရှိနိုင်သည့် သတင်းအချက်အလက်များ (ဖွဲ့စည်းပေးသော လမ်းညွှန်စာတမ်း၊ လုံခြုံရေးစံနှုန်းများနှင့် မေးလျှောက်ပေးသော လမ်းညွှန် စာတမ်း) ဖြေရှင်းပေးခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းပေးပါမည်။

လူသိမ်းကိန်းအနေဖြင့် ကန်ဆေးကင်းရေးစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို Kansas ချုပ်ကိုင်မှုဌာနမှ အချက်အလက်များဖြင့် လက်ခံရယူပါက လူသိမ်းကိန်း၏ အီလက်ထရွန်နစ် ကန်ဆေးကင်းရေးအဖွဲ့အစည်း သုံးစွဲခြင်းကို ကန့်သတ်ခြင်းဖြင့် ပစ္စည်းများ မတူညီသည့် စည်းကမ်းများကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ သုံးစွဲခြင်းကို ကန့်သတ်ခြင်းဖြင့် မည်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်ကို လုပ်ဆောင်နိုင်သည့် သိရှိနိုင်ရန် လိုအပ်ပါက လူသိမ်းကိန်း၏ ချုပ်ကိုင်မှုဌာနမှ ကန်ဆေးကင်းရေး စောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ထောက်များထံ တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။

HIO မှတစ်ဆင့် လူသိမ်းကိန်း၏ အီလက်ထရွန်နစ် ကန်ဆေးကင်းရေးအဖွဲ့အစည်း သုံးစွဲခြင်းကို ကန့်သတ်ခြင်းဖြင့် လူသိမ်းကိန်း၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် သင့်လျော်သော ကန်ဆေးကင်းရေးစောင့်ရှောက်ရေးကို အထောက်အကူပေးပေးသည့် သင့်လျော်သော ကန်ဆေးကင်းရေး စောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ထောက်များ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များကို အကန့်အသတ်ဖြင့် ဖြေရှင်းပေးပါမည်။ ကန့်သတ်ချက်များအကြား တောင်းဆိုချက်များကို တဖြည်းဖြည်း အခါအခါဆုံးဖြတ်မှုဖြင့် ဖြေရှင်းပေးခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းပေးခြင်းကို လက်ခံရယူပါမည်။

END